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Närvarande:   

  Gunilla Palmquist, Gunnar Södergren, 

  Staffan Gustafsson, Ulf Nilson, 

  Marcus Johansson,  

 
   
   
 
 
 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan. 
2. Till dagens protokolljusterare utses Marcus. 
3. Dagordning godkännes. 
4. Föregående protokoll gås igenom och styrelsen uppdaterar sig efter sommaren. 
5. Ekonomisk situation föredras av Staffan.  

På kontot finns idag 175 207,86 kr. Den 28 juni betalade föreningen ut 132 000 
kr till NetatOnce. I September kommer nästa utbetalning på 131 000 kr till 
NetatOnce vilket inte innebär några problem. Föreningens ekonomi ser god ut. 

6. GDPR- alla personuppgifter som föreningen behöver/måste spara finns nu hos 
Håkan Tropp. Resten har raderats. 

7. Under sommaren uppstod ett fel som drabbade ett antal hushåll dock ej alla. Felet 
åtgärdades tämligen snabbt och uppstod troligen pga. en överbelastningsattack.  

8. Torsdag den 23 aug träffas GFEF i Hova för att fortsätta diskutera hur arbetet 
med att göra om markavtal till ledningsrätter fortskrider. Staffan och Gunnar 
deltar.  

9. De två nya förfrågningar angående kostnader för bredbandsinstallation har fått 
svar. Gäller Allmänna vägen och Dykarvägen. 

10. Ägarbyten har skett på Lanternavägen och Neptunvägen. 
11. Inga övriga frågor. 
12. Nästa styrelsemöte är söndag den 14 oktober kl 16 00 på Allmänna väg 20. Den 

ovanliga mötestiden bestämdes för att samtliga i styrelsen ska kunna delta. 

13. Mötet avslutas. 
 
 
 
 
 
För protokollet    Justerare 
 
 
 
 
Gunilla Palmquist   Marcus Johansson 


